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Onderwerp:  Strandhuisjes in Kijkduin 

Den Haag, 23 december 2016 
 

Geachte voorzitter,  
 
Op 22 december zijn wij middels een brief “voortgang strandhuisjes” (RIS252107) 
geïnformeerd dat er WABO-vergunning is verstrekt voor de exploitatie van 35 strandhuisjes 
op Kijkduin. Dit na vernietiging van de vorige vergunning door de rechter en lopende het 
hoger beroep. Het college gaat hierbij voorbij aan de bezwaren van de rechter, maar ook aan 
de publieke discussie over bouwen aan de kust, het Nationaal Kustpact en de aangescherpte 
provinciale regels om stranden vrij te houden van bebouwing. Onder vermelding van artikel 
30 van het reglement van orde, willen GroenLinks, de Haagse Stadspartij en de Partij voor de 
Dieren de volgende vragen stellen: 
 

1. Erkent het college dat er sinds 2012 een publiek debat heeft plaatsgevonden over het 
vrijwaren van bebouwing van onze kust, inclusief de stranden?  
 

2. Kan het college bevestigen dat zij voornemens is op korte termijn het Nationaal 
Kustpact te ondertekenen? Hoe rijmt het college het verstrekken van de bouw van 35 
strandhuisjes hiermee? Graag een toelichting.  
 

3. De provincie Zuid-Holland heeft onlangs middels een actualisatie van de Visie Ruimte 
en Mobiliteit (VRM) grote delen van de Haagse stranden toegevoegd aan het 
Natuurnetwerk Nederland. De stranden waar de strandhuisjes zouden moeten komen 
vallen daarmee onder beschermd natuurgebied. Toestaan van bebouwing verstoord 
nadrukkelijk de rust en ruimte. Hoe verhoudt het verlenen van de vergunning voor 35 
strandhuisjes zich hiertoe?  
 

4. Heeft over de recente vergunningverlening  overleg plaatsgevonden met de provincie 
Zuid-Holland? Zo ja, wat was de uitkomst van dit overleg? Zo nee, waarom niet en 
gaat dit overleg alsnog plaatsvinden?  
 

5. De rechter heeft aangegeven dat de vigerende ruimtelijke kaders (structuurvisie en 
bestemmingsplan) strandhuisjes niet toestaan. De Strandnota waar het college zich op 
baseert heeft volgens de rechter niet dezelfde juridisch-bindende status als 
structuurvisie en bestemmingsplan. Op welke juridische gronden is het college 
overgegaan tot nieuwe verlening van de vergunning voor 35 strandhuisjes? Graag een 
toelichting.  
 

6. Op welke gronden heeft het college besloten tot gebruikmaking van de zogenaamde 
kruimelregeling, hierbij in ogenschouw genomen dat geen terinzagelegging 
plaatsvindt en er vanuit andere belanghebbenden uit de stad reactie niet mogelijk is? 
Graag een toelichting.  
 



7. Wat is het college voornemens te doen mocht de uitspraak van de rechter in hoger 
beroep bevestigd worden? Graag een toelichting.  
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